

## Styrelsemöte Grön kultur Högsbo 17 oktober 2012

Närvarande: Lena Bergström ordf. Hanna Alexandersson sekr. Liv Vikingsson kassör, Eva-Britt Törnkvist, Tobias Lundkvist, Martin Bergman, Birgitta Mansfeldt, Elisabet Ohlsson, Lars Gäfvert.

### 1§ Kassörs och gruppansvarigs rapporter

Kassör Liv: – inget nytt att rapportera. Gruppansordnare Martin berättar att samrådsgruppen just nu har en diskussion om gruppens funktion och framtid.

### 2§ Rapporter

- a) **Arbetsdagen, utvärdering** – det flöt på bra med den nya listan med arbetsuppgifter. Den ska tas med i verksamhetsberättelsen. Diskussion om hur listan även kan göras ännu bättre till nästa år. Sargen var svår att slå ner, behövs mer översyn till nästa år.
- b) **Kurs om permakultur.** Ordförande Lena har träffat Klara Hansson som i egna firman Gemeko jobbar med stadsodling och permakultur. Förslag om att boka en kurs med dem. Vi ska ge dem en idé om upplägg så återkommer de om pris. Förslag gavs om att ha kursen i anslutning till vårt odlingsområde. Kursen blev preliminärt planerad till två eller tre kvällar i februari/mars nästa år är. En liten avgift för medlemmar kommer också att tas ut.
- c) **Kulturnatta/Ställ Om Natta på Viktoriaskolan – Martin, Liv, Lena och Eva-Britt.** Martin berättade om GKH:s programpunkt: det gemensamma samtalet mellan olika odlarföreningar i Göteborg och det hade varit bra, men gick nästan för fort. De upprättade en maillista och planerade mer samverkan mellan organisationerna framöver. Det bildspel som Liv hade satt ihop blev lyckat. Fredrika svarade på frågor om sin "jordtillverkning" och hönsgruppen om att ha höns i stan. Överlag en lyckad kväll.
- d) **Samverkansmöte med kyrkan och kommunen. Martin, Lena.** Mötet blev uppskjutet.
- e) **Den förstörda vattenposten, en följetong.** Det tog lång tid för att få den klar och vattennycklarna är nästan slut. Förslag om att köpa in nya i metall. Martin ber vattenpostgruppen köpa in.
- f) **Träff med Park o Natur.** Eva-Britt har träffat Tage Nilssons efterträdare Johan Blomkvist på Park o Natur på området angående träd och grenar som skuggar lotter. Samma slags möte vi tidigare haft med Familjebostäder. Johans förslag var att eventuellt flytta de skuggiga lotterna närmast grönområdet i mitten (område 1). Han sa också att det var ok att ta ner det träd i gisslanten som Fam.bostäder tidigare sagt ja till och som även Helena Kretz/Kyrkan är positiv till.  
Mötet diskuterade möjligheten att utöka området och låta dem med skuggiga lotter få möjlighet till ny lott, samt få fler lotter tillgängliga. Detta ska tas upp på styrelsemötet med Thomas på Fam.bostäder den 31 oktober.

**3§ Fråga om sk arbetsordning för styrelsen.** Diskussion om arbetsordning, Lena gör ett förslag till nästa möte.

**4§ Fråga om fler justerare än en.** Hanna lyfte frågan om vi eventuellt skulle ha fler justerare än en, men vi fortsätter som vanligt med en justerare.

**5§ Fråga om att teckna avtal med Park o Natur.** Lena har kontaktat Johan Blomkvist Park o Natur för ett avtal som kan innefatta frågan om vem som gör vad övergripande på området för olika aktörer. Vi har det i åtanke till nästa möte. Vi kommer framöver att planera in ett möte med Park o Natur med styrelsen.

**6§ Medlemsregister/medlemslista.** Elisabeth lyfte frågan om medlemslistans funktion och arbetsrutinerna där.

**7§ Försäljning på vår skördedag.** En fråga har inkommit om möjlighet finns att sälja saker vid våra skördedagar. Beslut togs att alla är välkomna att bli medlemmar i föreningen och får då gärna vara med och sälja saker med anknytning till odling på något sätt.

**8§ Lotter som ej sköts enl. stadgar och regler.** En tydlig policy behövs på det här området. Det är synligt ovårdat på flera lotter. 15 maj är en hållpunkt på våren då lotterna ska vara synligt påbörjade i odlingen (enligt ordningsreglerna). Ett nytt förslag är att ha en hållpunkt på hösten också, då lotten ska vara rensad på ogräs. I huvudsak för att hålla ogräs borta från att sprida sig till andra lotter samt att det är tråkigt för medlemmar i kö att se ovårdade lotter. Vi fortsätter att hänvisa till ordningsreglerna om att odling ska vara påbörjad senast 15 maj och att den ska vara rensad på ogräs och se vårdad ut den 1 september. Styrelsen kommer att följa upp att detta efterlevs.

**9§ Grus till gångarna samt täckväv som permanent lösning runt utanför sargen.**

Nytt grus behövs till grusgången samt grusdiket utanför sargen. Tas upp på nästa möte med Thomas på Familjebostäder. Vi pratade om att i botten på detta grusdike lägga täckväv som skydd mot ogräs och sniglar men avaktar till undersökning av andra metoder.

#### **10§ Övriga frågor**

**a)** Snigelbekämpning. Elisabeth har köpt och provat olika slags snigelbekämpning, vilka verkar bli dyra för ett större område. Lena kollar upp ohyrgruppens senaste förslag igen.

**b)** Gällande inplastning av skyltar till området kan man kontakta Peter Karlsson på stadsdelsförvaltningen i Axelhuset på telefonnummer 0707-80 01 77 för att få informationslappar inplastade till anslagstavlorna.

**c)** Eva-Britt lyfte frågan om det naturliga bekämpningsmedlet Råväck och ska undersöka ytterligare om vad som kan fungera till nästa år.

11§ Nästa möte är den 31 okt med Thomas Samuelsson. Efter det är nästa möte den 19 november kl. 18.00 hemma hos Elisabet.